
Protokół Nr XL/2018 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 28 marca 2018 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych na sesji.  
Szczególnie powitał: 
Z-ca Komendanta Powiatowego Policji – mł. insp. Rafał Zieliński 
Komendanta Policji w Sędziszowie – podkom. Zbigniew Popczyk 
st. sierż.  – Adrian Lis 
st. post.  – Dariusz Jałocha 
st. sierż. – Katarzynę Pierzchała 
Przed rozpoczęciem obrad zaproponował podziękować policjantom z naszego Komisariatu za 
uratowanie tonącego 10 letniego chłopca pod którym załamał się lód. 
Burmistrz w imieniu swoim i mieszkańców całej gminy złożył podziękowania policjantom z 
miejscowego komisariatu st. sierż. Adrianowi Lis i st. post. Dariuszowi Jałocha, 
podziękował za odwagę, za poświęcenie oraz profesjonalizm podczas prowadzenia akcji 
ratunkowej dzięki której uratowali mieszkańca gminy. Policjantom zostały wręczone 
upominki. Burmistrz poinformował że zostało złożone wystąpienie do Komendanta 
Wojewódzkiego Policji o uhonorowanie policjantów w trybie służbowym to co jest możliwe. 
Podziękował Komendantom Powiatowemu i naszego Komisariatu za stwarzanie takiej 
atmosfery, organizacji dzięki temu takie działania są możliwe. 
mł. insp. Rafał Zieliński 
złożył podziękowania na ręce Burmistrza i Przewodniczącego Rady za to że interesują się 
sprawami bezpieczeństwa, podkreślił iż takie uroczystości kształtują prawidłowe wzorce 
zachowań funkcjonariuszy. 
Pan Przewodniczący 
- na podstawie listy obecności stwierdził że obecnych jest 15 radnych – pełny skład. Na 
sekretarza obrad zaproponował radną Anetę Konieczną – wyraziła zgodę. 
Głosowanie  
15 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad – nie zgłoszono. 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza za okres od ostatniej sesji. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami na 2018 rok. 
8. Uchwała w sprawie podziału Gminy Sędziszów na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic 

i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 
9. Uchwała w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług wodociągowych z zakresu 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę w okresie od 1 maja 2018 roku do 31grudnia 2018 roku 
10. Uchwałą w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza. 
11. Uchwała w sprawie utworzenia Spółdzielni Socjalnej „Przysmak”. 
12. Uchwała w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

schronisku dla osób bezdomnych. 
13. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2018 –  2028. 
14. Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok. 
15. Sprawozdanie w sprawie realizacji Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2017 rok. 



16. Sprawozdanie w sprawie realizacji Programu w sprawie Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów  Alkoholowych za 2017 rok. 

17.  Odpowiedzi na interpelacje. 
18.  Wolne wnioski i dyskusja. 
19.  Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 4 
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji – nie zgłoszono uwag. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Ad. 5 
Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji ( materiał stanowi załącznik do 
protokołu). 
Radny J. Wiencek 
- czy wszyscy którzy złożyli wnioski na kolektory i fotowoltaikę się załapią? 
Pan Burmistrz 
- nie wszyscy, jest lista rezerwowa, ciągle dochodzą nowe wnioski. Może się okazać np. że od strony 
technicznej nie da się wykonać u kogoś to będą wchodzić osoby z listy rezerwowej lub gdy pojawią 
się nowe możliwość będziemy się starać o następne pieniądze. 
Radny J. Wiencek 
- ci co będą jeszcze chcieli będą mogli składać wnioski? 
Pan Burmistrz 
- w przyszłości na pewno, to tak jak z projektem szwajcarskim, wtedy też mówiliśmy że jak 
będzie możliwość to będziemy aplikować. 
Radny R. Dobrowolski 
- czy będzie dofinansowanie do przyłączenia się do sieci CO? 
Pan Burmistrz 
- w tej chwili nie odpowiem, trzeba pytać w Wydziale lub w WFOŚ. 
Radny W. Tabor 
- czy osoby które mają ogniwa fotowoltaiczne będą na 100% mieli pewność na zakup przez 
PGE od nich wyprodukowanej energii? 
Pan Burmistrz 
- projekty parasolowe nie polegają na sprzedaży tylko rozliczeniu energii uzyskanej z 
odnawialnych źródeł, np. gdy nie ma nas w domu energia oddawana jest do sieci, liczniki 
zliczają i 0.8% możemy odebrać. 
Radny W. Tabor 
- PGE nie jest zainteresowane zakupem energii. 
Pan Burmistrz 
- jest ustawa która jednoznacznie mówi o obowiązku przyjmowania energii o sposobie 
rozliczania. 
Radny J. Strzelec 
- sprawa żłobka, czy coś bliżej wiadomo kiedy to będzie budowany? 
Pan Burmistrz 
- jesteśmy na etapie opracowania koncepcji, o tym że żłobek jest bardzo potrzebny mówimy 
od lat, szukamy miejsca. Myśleliśmy o budynku w Boleścicach, ale żeby spełnić wymogi 
należałoby ponieść duże koszty, to samo tzw. budynek  akwarium przy SEFAKO. Najbardziej 
realna jest rozbudowa przedszkola Na Skarpie w centrum Sędziszowa. Będzie zrobione 
Studium wykonalności, wystąpimy o dofinansowanie do RPO i Programu rządowego 
„Maluch”, chcemy skorzystać z dwóch źródeł. Na dzisiaj nie odpowiem jaka wartość, 



jesteśmy na etapie opracowania wstępnej koncepcji. Wystąpimy z ankietą do mieszkańców 
żeby sprawdzić jaka jest potrzeba. 
Pani Musiał 
- chcę aby wszyscy urzędnicy dowiedzieli się jak wygląda budynek przy ul. Kolejowej 3, 1/3 
jest moją własnością a 2/3 gminy. Ciągle chodzą pijacy, gdzie mam iść po pomoc? Budynek 
wygląda jak chlew, mieszka tam patologia, nie da się okna otworzyć bo taki smród, ja już 
psychicznie nie wytrzymuję, do kogo mam iść po pomoc? Co mogłam we własnym zakresie 
to wyremontowałam. Jak w takich warunkach można mieszkać, gdzie nie pójdę to jak groch o 
ścianę. Nikt się nie interesuje, kilka razy zwracałam się do Burmistrza, do ZUK, na starość 
nie mam spokoju, radni się nie interesują gmina również. Lokatora z góry nie ma od 2 lat, 
jeśli zgłaszam zakłócanie spokoju to sąsiad mnie straszy. Gdzie mam iść do kogo żeby mi 
pomógł. Wszystko wokół robione a w budynku Nr 3 nic się nie dzieje, czy nie ma urzędnika 
żeby się tym zajął? Przewodniczący powiedział że nie mogę zabrać głosu. 
Pan Przewodniczący 
- powiedziałem że może Pani zabrać głos w wolnych wnioskach, proszę nie przekręcać. 
Pan Burmistrz 
- tak jak Pani jest zaopiekowana, często Pani jest u nas, zrobiliśmy dodatkowe podłączenie, 
najwięcej może powiedzieć Prezes ZUK ile wysiłku wkłada. 
To co powiedziałem że będziemy szukać rozwiązania żeby osoba, która tam mieszka zgodziła 
się na przeniesienie do innego lokalu, są propozycje rozwiązania tej sytuacji. My musimy 
każdego traktować jednakowo. Nie ma zagrożenia pożarowego, woda nie krąży, to ile razy 
interweniowaliśmy na każde Pani życzenie to proszę nie mówić że została Pani bez pomocy. 
Pani Musiał 
- czy te Wójciaki muszą tam mieszkać, nie da się wytrzymać? 
Pan Burmistrz 
- proszę nie podawać nazwisk jest ochrona danych osobowych, żeby do Pani ktoś nie miał 
uwagi i pretensji, mamy zasób taki jaki mamy a ludzie gdzieś muszą mieszkać. 
Pani Musiał 
- jak długo muszę mieszkać w takim sąsiedztwie? Ja sobie nie zasłużyłam żeby na starość 
mieszkać w takich warunkach, nikt się nie interesuje. 
Pan Burmistrz 
- na konflikty sąsiedzkie nie możemy poradzić tak jak ludzie to sobie wyobrażają, w 
najbliższym czasie zaproponujemy rozwiązanie. 
Ad. 6 
Radny J. Strzelec 
- jest wiosna, czy Burmistrz wie co się stało na drogach, 100tys. to jest za mało żeby po zimie 
wszystko naprawić, proszę o zwiększenie jeszcze o 100tys, 
- planowane jest 250 mb na łączniku a reszta? 
- między p. Rylskim a Przełajem Czepieckim, 
- był u mnie mieszkaniec ma dzieci bawią się na placu k/remizy, uważam że powinien tam 
być plac zabaw jak w innych sołectwach, tak jak Pan obiecał? 
Radny R. Dębicki 
- prośba aby zgłosić do właścicieli opuszczonej posesji przy Kwiatowej k/ Zachariasza aby 
zabezpieczyli tą posesję. Są tam spotkania młodzieży nie wiadomo co tam robią. Po 
interwencji jednego z mieszkańców był patrol Policji zastali tam kilkanaście osób. 
Powinniśmy zareagować, niech naprawią ogrodzenie żeby nie stała się jakaś tragedia. 
- właściciele pawilonów koło targowiska zwrócili się o podjęcie działań w celu usunięcia 
słupa ze środka drogi dojazdowej do sklepów, zostawiłem pismo w sekretariacie. 
Rozmawiałem z nimi i przynajmniej  2 osobami wyrażają zgodę aby słup był w obrębie ich 
działek, 



- do 5 kwietnia jest termin składania wniosków na termomodernizację os. Drewnianego, 
kiedy rozstrzygnięcie? 
- prośba o zwrócenie uwagi i posprzątanie wielu miejsc z zalegających śmieci i dokładniej 
sprzątać po dniu targowym. 
- na skrzyżowaniu ulic Leśna i Majowa jest utrącony znak z nazwą ulicy. 
Radny M. Żelezik 
- była zmiana czasu z zimowego na letni, przyjrzeć się oświetleniu rano i wieczorem bo 
świeci się w nieodpowiednim czasie i są dodatkowe koszty, 
- szykuje Pan dodatkowe zadania do budżetu na oświetleniu, proszę znaleźć pieniądze piątą 
linkę  na lampę koło posesji p. Rokickiego, 
- odwodnienie w Swaryszowie nie dokończone obok posesji p. Szarek, czy rozmawiał Pan z 
ZDP bo ta sprawa ciągnie się już trzeci rok? 
Radny N. Jawor 
- mieszkańcy Borszowic zgłaszają, że z osadników na wysypisku wypływa ciecz a powinna 
być wywożona na oczyszczalnię, 
- sąsiad ma tam pole chce siać zboże prosi aby sprzątnąć z pól reklamówki, które są z 
wysypiska, 
- mieszkańcy z Borszowic pytają czy coś jest wiadomo w sprawie BUS-ów, 
- co z chodnikiem przy granicy Boleścice – Mierzyn, tam powstaje nowy budynek i będzie 
problem, 
- bardzo duże dziury na drodze do Sielca, 
- sołtys z Zielonek prosi o blachę do naprawy przystanku, deklaruje że założy sam, 
- sprawa działki na Zapuście załatwiona. 
Radny W. Tabor- mostek w lesie chłopskim, nic się nie dzieje, 
- dzikie wysypisko w Kamieńcu w Gniewięcinie, ostatnio był tam pożar, 
- prośba o zmianę znaku drogowego koło sołtysa ograniczenia tonażu z 12t na 7t, bo zrobiła 
się droga tranzytowa, 
- zwrócił się do radnych powiatowych o pasy dla pieszych przy skrzyżowaniu obwodnicy z 
Majową. 
Radny J. Wiencek 
- popieram problem który zgłosił radny Dębicki, takich posesji w Sędziszowie jest kilka, 
gdzie takie spotkania młodzieży się odbywają,  są również za blokiem Nr 16 na Skarpie, 
trzeba zamknąć temat, 
- przy przedszkolu rozwalający się budynek, zmusić właścicieli żeby się zajęli, 
- zastanowić się czy na drogach nie powinny być nałożone pasy jak na Leśnej, bo malowane 
szybko się ścierają. 
Radny Z. Gładki 
- mieszkańcy Sosnowca proszą o zabezpieczenie dostępu do nieczynnej studni przy drodze, 
nikt nie korzysta, założyć pokrywę dla zabezpieczenia, 
- Pawłowice proszą o naprawę krat ściekowych i korytek przy drodze na Fermę, 
- drogą od Boleścic w kierunku p. Staniak jechał TIR czekałem jak zrobi manewr skrętu, 
zrobił się korek bo nie mógł skręcić, jest tam miejsce na poszerzenie tej drogi. Tiry tam nie 
powinny jeździć ale jeżdżą, jeździ autobus szkolny i BUS-y, proszę się nad tym zastanowić 
żeby nie doszło do nieszczęścia,  
Radny Z. Adamski 
 - zrobić bramę na placu zabaw w Rynku, 
- koło pomnika w Rynku wyprostować słup i ogrodzenie, 
- wystąpić do właścicieli o zabezpieczenie posesji przy Wodzisławskiej, posesja pusta 
nieogrodzona, zbierają się grupki młodzieży, 



- co z przejściem przez przejazd PKP miało być wysypane żwirem po ustaleniach Komisji, 
miał być poprawiony przejazd, płyty nadal są ruchome, proszę o protokół z tego spotkania, 
- ul. Polna sypie się pobocza popękane nie ma gdzie uciec, 
- co z oświetleniem przy Sportowej? 
- co postanowiono w sprawie tego zapachu w Urzędzie? 
Radny J. Jaworski 
- po zimie odkryły się różne pozostałości na całym terenie, czy można posprzątać na naszym 
terenie i zwrócić się do PKP aby posprzątali na swoim terenie, 
- chodnik przy Dworcowej obok sklepu p. Guza zapadnięty, stwarza niebezpieczeństwo, 
- na terenie kolejowym za sklepami, garażami składowisko śmieci. 
Radny Z. Gładki 
- w Łowini przy działce sportowej jest przystanek dla dzieci, zwisające brzozy stwarzają 
zagrożenie. 
Radny J. Strzelec 
- koło kościoła posprzątana droga. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami na 
2018 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                        uchwała Nr XL?279/2018 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Sędziszów na okręgi wyborcze, ustalenia ich 
granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 
Głosowanie 
15 głosów – za                        uchwała Nr XL/280/2018 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwał w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług wodociągowych 
z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę w okresie od 1 maja 2018 roku do 31grudnia 2018 roku. 
Głosowanie 15 głosów – za           uchwała Nr XL/281/2018 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza. 
Głosowanie 
10 głosów – za 
3 głosy – przeciw 
2 głosy – wstrzymujące się                 uchwała Nr XL/282/2018 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały  w sprawie utworzenia Spółdzielni Socjalnej „Przysmak”. 
Radny J. Strzelec 
- powstaje nowy podmiot gospodarczy w gminie, w statucie jest przedmiot działalności wypisane co 
będą robić. Patrząc perspektywicznie to po powstaniu Spółdzielni wykluczamy Panią Danusię, Panią 
Libiszewską i Krzelów. w tej Spółdzielni będzie pracować armia ludzi, skąd pieniądze na to wziąć – 
gastronomia, poczta kurierska, handel sprzedaż detaliczna napojów i wyrobów tytoniowych na targu 
itd. Zwracam się do Komisji Zdrowia bo ona jest odpowiedzialna za powstanie Spółdzielni. Uważam 
że jedna grupa ma zniknąć a powstaje nowy twór, czy to jest dobre czy niedobre nie wiem, ktoś się 
ustawił na jakąś działalność a teraz będzie miał problem . 
Radny J. Jaworski 



- dlaczego szukamy drugiego dna, grupa ludzi dostanie dofinansowanie nie od nas, projekt jest po to 
aby poprawić funkcjonalność  stołówki niech ludzie pracują. Projekt napisany przez OPS, nie wiemy 
jak to wyjdzie, wszyscy mają prawo działać. 
Radny J. Wiencek 
- Komisja Zdrowia rozmawiała na ten temat z MGOPS, Doradcą od Marszałka i Mecenasem, 
przedstawili jak to ma funkcjonować, są to pieniądze do pozyskania na rozwój Spółdzielni. Z jednej 
strony mówimy że za mało wydajemy na takie cele a z drugiej się boimy. Nie obawiałbym się, z tego 
co wiemy Krzelów rezygnuje z dożywiania szkół. Pani Libiszewska ostatnio też zrezygnowała. 
Powstała inicjatywa dlaczego nie dać szansy, nie bójmy się konkurencji to klient wybiera gdzie jest 
lepiej. 
Radny M. Żelezik 
- Krzelów nie rezygnuje z obiadów, wczoraj był u nas Starosta i jest stanowisko Dyrektora i 
Wicestarosty , że będziemy prowadzić dożywianie w Dziennym Domu Seniora jeśli powstanie i dla 
młodzieży. Jeszcze raz powtarzam szkoła Krzelów nie rezygnuje. 
Pan Burmistrz 
- na początku być może były takie sugestie żeby przejąć żywienie w Dz. D. Seniora, natomiast 
rozmawiałem z Panią Dyrektor i powiedziałem że nie było takich dążeń żeby przejąć przez 
Spółdzielnię żywienie, dziękuję Pani Dyrektor i Staroście za wyrażenie zgody na ulokowanie          
Dz. D. S. bo my nie mieliśmy miejsca. 
Spółdzielnia w żaden sposób nie chce być konkurencją dla podmiotów, które już funkcjonują na 
terenie gminy to jest uzupełnienie z nowymi możliwościami. Aby nie zmieniać zapisów w Sądzie 
rejestrowym zapisów statutu jest cała paleta działalności wypisana na przyszłość, co jest możliwe do 
realizacji żeby nie ograniczać. Z troską patrzyliśmy jak wygląda to dożywianie, gdy były przywożone 
posiłki dziesiątki kilometrów i zimne. 
 Jeśli będzie podmiot u nas to możemy go wskazać i będzie to robił na miejscu i podawać na talerzach 
porcelanowych ciepłe posiłki. Na Komisjach Kierownik MGOPS tłumaczyła nie trzeba szukać 
drugiego dna. Stron mocnych jest więcej, 5 osób ma pracę, pozyskane będą pieniądze na każde 
stanowisko. Spółdzielnie socjalne rozwijają się dynamicznie. To jest projekt i chęć ale żeby pozyskać 
pieniądze to trzeba o nie zawalczyć w Konkursie. Nie ograniczajmy naszej gminy w różnych 
działaniach. Jak wszystko co nowe trzeba się uczyć, nie bójmy się tych rozwiązań. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę o utworzeniu Spółdzielni pod głosowanie 
Głosowanie 
13 głosów – za 
2 głosy przeciw                  uchwała Nr XL/283/2018 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 
pobyt w schronisku dla osób bezdomnych. 
Głosowanie 
15 głosów – za                  uchwała Nr XL/284/2018 
Ad. 13 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały  w sprawie zmian w WPF na lata 2018 –  2028. 
Głosowanie 
14 głosów – za                 uchwała Nr XL/285/2018 
Ad. 14 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok. 
Proszę nanieść poprawki zakup 2 lokali ma być jako zadanie inwestycyjne, po przekształceniu na 
lokale mieszkalne chcemy aby od początku szło prawidłowo. 
Głosowanie 
14 głosów – za                 uchwała Nr XL/286/2018 
Ad. 15 



Pan Przewodniczący 
- Sprawozdanie w sprawie realizacji Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2017 rok. 
Ad. 16 
- Sprawozdanie w sprawie realizacji Programu w sprawie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
Alkoholowych za 2017 rok. 
Radny J. Strzelec 
- czy jest narkomania w Sędziszowie? 
Pani Sekretarz 
- na pewno problem istnieje jest monitorowany przez Policję i szkoły, nie mamy szczegółowych badań 
statystycznych ani sygnałów że jest to nagminne zjawisko, niemniej jednak trzeba trzymać rękę na 
pulsie. 
Ad. 17 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelację dla radnych: 
Radny J. Strzelec – popękane lustro w Mstyczowie zgłosimy do ZDP, 
- zrobimy objazd dróg po zimie, 
- 100tys. to jest ponad to co mamy w budżecie na drogi, mamy na bieżące utrzymanie, 
- k/ remizy w przyszłości będzie plac zabaw. 
Radny R. Dębicki – spiszemy wszystkie zaniedbane posesje, Pani Mecenas sprawdzi co 
możemy zrobić wobec prywatnych właścicieli, 
- nasze tereny częściowo już porządkujemy, zamieścimy na stronie informację z prośbą o 
utrzymanie ładu na posesjach, 
- w sprawie słupa przy butikach miałem delegację handlujących z przeciwną prośbą aby słupa 
nie ruszać, twierdzą że jest to wniosek 1 przedsiębiorcy, nie chcą tam rajdów 
samochodowych. Temat do głębokiej analizy. 
Radny R. Dębicki 
- złożyłem dzisiaj pismo gdzie podpisali się ci właściciele, proszę o dokładne zbadanie tej 
sprawy. 
Pan Burmistrz 
- nie wiemy kiedy będzie rozstrzygnięcie na termomodernizację, 
- śmieci będziemy sprzątać, 
- znak naprawimy. 
Radny M. Żelezik – regulacja oświetlenia po zmianie czasu miała być, nie zdążyłem 
sprawdzić ale jak coś nie gra to trzeba zgłaszać, 
- lampa w Czekaju to nowe zadanie, nie odpowiem czy w tym roku będzie, 
- w sprawie odwodnienia w Swaryszowie wystąpiliśmy do ZDP o dokończenie Klimontowa, 
Białowieży i Swaryszowa. 
Radny N. Jawor – wysłałem kontrolę na wysypisko, stwierdzono że jest duża pojemność 
zbiorników na dziś nic nie wypływa, 
- składowisko miało kontrolę, mają zalecenia które są wykonywane, o śmieci zwróciliśmy się 
o posprzątanie, 
- BUS przez Borszowice wystąpiliśmy do 3 przewoźników czy będą zainteresowani, 
powiedzieli że tak  ale procedury trwają. 
- zwrócimy się do ZDP o wytyczenie drogi Boleścice – Mierzyn, 
- w drodze na Sielec trzeba wyciąć asfalt i na gorąco naprawić, 
- zrobimy przegląd przystanków po zimie i naprawimy. 
Radny W. Tabor – mostek w lesie już zrobiony, 
- dzikie wysypisko trzeba zidentyfikować i podjąć działania, 
- wystąpimy do Komisji Ruchu Drogowego o zmianę oznakowania ale teraz jest 12t i 
kierowcy nie przestrzegają a czy będą przestrzegać gdy będzie mniej? 
- również zwrócimy się do Komisji Ruchu Drogowego  o wyznaczenie przejścia dla pieszych. 
Radny J. Wiencek – zidentyfikujemy pustostany i wystąpimy do właścicieli, 



- dużo osób zgłaszało posesję naprzeciw BS, jest kilkunastu właścicieli i nikt nie odpowiada, 
to jest centrum miasta, my zdecydowaliśmy o posprzątaniu, 
- pasy nakładane a nie malowane farbą, będę rozmawiał z wydziałem inwestycyjnym aby 
pasy nakładali bo farba się zmywa. 
Radny Z. Gładki – wycinka brzóz w Łowini, wdrożymy procedury, 
- studnię sprawdzimy i zabezpieczymy, 
- kraty i korytka mamy w planie do naprawy. 
- zakręt wielokrotnie zgłaszany ale zgłosimy jeszcze raz. 
Radny Z. Adamski – sprawdzimy uszkodzoną bramę na placu zabaw, 
- słup i ogrodzenie przy pomniku naprawimy, 
- sprawdzimy pustostan przy Wodzisławskiej, 
- przejście na przejeździe PKP już wiele razy zgłaszane, na pewno na ich terenie robić nie 
będziemy. Mam nadzieję, że to co rok temu ZDP przyrzekło ten mały chodniczek zrobi, 
- oświetlenie przy Sportowej procedury trwają, 
- sprawa zapachu w Urzędzie już zdiagnozowana, 
- na Polnej będzie kanalizacja, teraz tylko poprawimy, 
- wszystkie 7 miejsc na chodniki zgłoszone do Powiatu, robią obmiary. 
Radny J. Jaworski – wystąpimy do PKP o posprzątanie swoich terenów, 
Radny R. Dębicki – chciałbym uzupełnić z poprzedniej sesji, pytanie czym się kierował 
Marszałek dając 700tys. na samochód strażacki dla Wiśniowa, to były środki z RPO na 9 
samochodów, mogły wystąpić o środki tylko jednostki będące w krajowym systemie 
ratowniczo - gaśniczym, 
- sprawa Koncertu Zbigniewa Wodeckiego, było że z własnych pieniędzy organizował 
Koncert, chciałbym przytoczyć to co ukazało się na naszej stronie „21 października w 
Samorządowym Centrum Kultury odbył się koncert Zbigniewa Wodeckiego. Publiczność 
mogła usłyszeć największe przeboje tj „ Zacznij od Bacha”, „Izolda” czy legendarną „ 
Pszczółkę Maje”. Przed Gwiazdą Wieczoru wystąpiła młodzież ze Studia Piosenki 
działającego przy SCK wraz z opiekunem. Dziękujemy za współpracę Panu Rafałowi 
Dębickiemu - Radnemu Rady Miejskiej w Sędziszowie oraz Pani Jolancie Wiekierze - 
Dyrektor Samorządowego Centrum Kultury w Sędziszowie, a także sponsorom koncertu 
firmie Sefako i RenMar”. Sefako dało 3000zł, Renmar 4000zł, Gmina kupiła bilety za 750zł. 
Prosiłbym aby nie podawać półprawd, żebyśmy się tego wystrzegali. 
Ad. 18 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- na poprzedniej sesji Burmistrz skierował do Komisji Oświaty 2 sprawy dotyczące 
Regulaminu siłowni i obowiązku używania czepków na basenie. Komisja zajęła się tematem  
i jednogłośnie załatwiła obie sprawy pozytywnie. Dyrektor OSiR przygotował propozycje, 
chciałbym prosić o jak najszybsze wprowadzenie nowych regulacji, czy to możliwe aby 
weszły od 1 kwietnia? 
Dyrektor OSiR 
- jeśli chodzi o Regulamin siłowni robimy nowy, 
- sprawa nieobowiązkowych czepków na basenie, robią się małe problemy. Po podaniu przez 
radnego informacji na mediach społecznościowych miałem telefony z negatywnym 
nastawieniem, zarzucają że to będzie niehigienicznie. Musimy sprawę dogłębnie 
przeanalizować żeby wszyscy byli z naszej decyzji zadowoleni.  
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- 6 kwietnia jest spotkanie Komisji Oświaty i Zdrowia jeszcze raz w szerszym gronie 
przeanalizujemy. 
Pani Sekretarz 



- wspólne spotkanie Komisji Oświaty i Zdrowia to spotkanie rozpocznie w naszej gminie 
przygotowania do podjęcia uchwał dotyczących usytuowania miejsc sprzedaży alkoholu i 
ilości punktów, najpierw podejmiemy uchwałę o  konsultacjach i ich przeprowadzeniu w 
jednostkach pomocniczych gminy a na podjęcie 2 uchwał o ilości punktów i miejscach 
usytuowania mamy czas do 6 września. 
Radny J. Strzelec 
- które jednostki pomocnicze? 
Pani Sekretarz 
- to są sołectwa proszę nie mylić z miejscowościami i Radami Osiedli. 
Radny J. Strzelec 
- dzikie wysypisko w Gniewięcinie, nie może być takich wysypisk. 
Pani Sekretarz 
- Pan radny wie co miał na myśli, są takie zjawiska, mimo że wszyscy za śmieci płacimy trwa 
proceder wywożenia śmieci do lasu. 
Radny J. Strzelec 
- czy dzieci mogą bawić się na placu przy remizie, jak się ten plac nazywa alarmowy np. czy 
mogą tam grać w piłkę? gdyby coś się stało to kto odpowiada? 
Pani Sekretarz 
- odsyłałabym do użytkownika placu czyli OSP jeśli jest w ich zarządzie, gdyby coś się stało 
to nie wiem czy w jakiejś mierze nie dosięgłaby ich odpowiadzialność, rodzice też są 
odpowiedzialni za to gdzie są ich dzieci. 
Radny J. Strzelec 
- czyli krótko, strażackie nie wolno, 
- ja nie mówię złośliwie w kierunku Spółdzielni Przysmak, ale jakie tu muszą być kadry do 
tego, to jest bardzo poważne przedsięwzięcie. Pamięta Pani co p. Krzelowska powiedziała, że 
kończy ją ktoś bo robimy jej konkurencję, na Sosnowcu budujemy dom weselny. 
Pani Sekretarz 
- no i to nie sprawdziło się, Spółdzielnia nie jest zagrożeniem dla działalności hotelarsko – 
gastronomicznej, powstaje  przede wszystkim dla rozwiązania problemu z dożywianiem 
dzieci w szkołach. Na tym polu działała p. Gębka która wchodzi w skład Spółdzielni, a życie 
pokaże tak jak pokazało że Dom weselny nie zagraża do tej pory funkcjonującym. W statucie 
są zapisy na przyszłość. 
Radny Z. Adamski 
- wyborcy pytają o wiatraki, ma ich nie być ale jest strefa, problem w tym że nie 
rozmawialiśmy o strefie a ludzie chcą się budować,  kiedy ona zniknie? 
Pani Sekretarz 
- przystępując  kilka lat temu do zmiany Studium a później planu zagospodarowania 
przestrzennego związanego z budową wiatraków, niemożliwe żebyście o tym nie rozmawiali, 
że takie obiekty muszą mieć strefę ochronną, na pewno ludzie wiedzieli że mają ograniczone 
prawo do dysponowania nieruchomościami pod względem budowy. Zmieniły się przepisy, 
praktycznie u nas nie ma terenów gdzie wiatraki mogą powstać. Była możliwość uratowania 
budowy wiatraków na Łowini i Pawłowicach ale odwołanie złożone do NSA przedłużyło 
sprawę, pomimo korzystnego rozstrzygnięcia termin jest za krótki i Firma nie zdąży w 
wymaganym czasie oddać elektrowni wiatrowych do użytkowania i firma odstąpiła od 
realizacji. W pracach nad Studium chcemy tą sprawę odkręcić i będziemy ten plan uwalniać z 
tej strefy, uciążliwością jest czas. 
Pani R. Pacholec 
- miałam telefon w sprawie czepków na basenie, po wpisie że będzie dobrowolność, ludzie 
twierdzą że kąpiel w czepkach była bardziej higieniczna, 
- posesja na Kwiatowej straszy ale tam jest kilku właścicieli, 



- mieszkańcy Majowej proszą o znak ograniczenia tonażu, przy posesjach 54, 55 z tego co 
wiem asfalt jest cienki, a mieszkańcy chcą aby ta droga służyła im jak najdłużej. 
Dyrektor OSiR 
- na Kwiatowej nie ma żadnego właściciela tylko kilka osób, które roszczą sobie prawo. 
Pani Sekretarz 
- czy decyzja że czepki mają być czy nie, czy jest wewnętrznym zarządzeniem jednostki a czy 
wynika z jakiś obwarowań, czy to jest decyzja Pana jako Dyrektora?  
Dyrektor OSiR 
- wprowadzając czepki sugerowałem się zapisami w Regulaminach innych basenów i 
sugestiami SANEPID. Jeszcze ważną rzeczą jest, że  włosy nie rozkładają się, czyli środki 
dezynfekujące wodę nie rozkładają włosów. Na każdej technologii basenu jest tzw. łapacz, ale 
filtr nie jest w stanie wyłapać wszystkich włosów, odkładają się w filtrach i trzeba złoże 
wymieniać, bo badania wody źle wychodzą.  
Pani Sekretarz 
- moją intencją było czy jest przepis prawa że ma Pan obowiązek wprowadzić czepki a czy 
jest to sprawa ocenna. 
Dyrektor OSiR 
- nie spotkałem się z przepisem że czepek jest obowiązkowy. Ludzie zwracają się że włosy 
osiadają na wodzie i to jest niehigieniczne. Najważniejsze są parametry wody, a koszty 
badania wody to 25-30tys. rocznie, jeśli wychodzą źle to trzeba robić ponownie, żywotność 
filtra przez włosy się zmniejsza. Wymiana złoża w 1 filtrze to koszt 10 – 15tys. zł i to też 
trzeba mieć na uwadze. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- słucham i nie wiem co się dzieje, na Komisji Oświaty została podjęta decyzja że czepki będą 
nieobowiązkowe. Jeżeli kolega nie zamieściłby wpisu jakie ustalenia były to tej dyskusji by 
nie było. Nie rozumiem o co chodzi, był to wniosek radnego Dobrowolskiego, niech się 
wypowie czym się kierował zgłaszając wniosek o rezygnacji z czepków. 
Radny R. Dębicki 
- było posiedzenie Komisji, dyskutowaliśmy i Dyrektor przedstawił to co mówi dzisiaj, sam 
kwestionowałem i mówiłem, że to nie jest łatwa decyzja, znajdą się tacy że stwierdzą że to 
niehigienicznie. Stwierdziliśmy wspólnie że może trzeba zrobić ukłon wobec tych co nie chcą 
czepków, może przyczyni się to do zwiększenia frekwencji, podnosiliśmy różne kwestie na 
plus i na minus. Dyrektor powiedział jeśli zdecydujemy bez czepków to tak będzie. Kolega 
zgłosił propozycję bo ludzie do niego zgłaszali. Teraz to się cieszę że zamieściłem ten wpis. 
Sam mówiłem aby się wstrzymać i sprawdzić na innych basenach czy zwiększyło to 
frekwencję czy nie. Może trzeba jeszcze raz się zastanowić. 
Dyrektor OSiR 
- powiedziałem na Komisji cytuję „ z koniem kopał się nie będę” żeby nie było że Chmaruk 
nie chce. Niech ktoś weźmie odpowiedzialność za to co będzie w przyszłości. Uważam, że 
wniosek powinien być skierowany do Burmistrza i Rady Miejskiej i dopiero może zapaść 
decyzja, dla mnie przełożonym jest Burmistrz Sędziszowa. 
Radny R. Dobrowolski 
- to był wniosek bo takie głosy były, ja się nie upieram to nie był mój wymysł. Tak jak 
mówiłem na Komisji że kąpię się w czepku i nadal będę czy ten obowiązek będzie czy nie. 
Dobrze że jest dyskusja aby decyzja końcowa była przemyślana. 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- zakończmy dyskusję będzie spotkanie 2 Komisji Oświaty i Zdrowia to przedyskutujemy i 
przekażemy decyzję. 
Radny J. Strzelec 
- targowisko jest koło Drewnianego to jest prawidłowo? 



Pani Sekretarz 
- targ jest urządzony na 2 płaszczyznach, na naszym placu i dzierżawionym od p. Porębskiego 
i od p. Maciąga. Działki na Drewnianym są nasze i są dopuszczone do handlu. 
Radny R. Dębicki 
- jest to jeden z wielu problemów społecznych z którym spotykamy się na terenie gminy 
Sędziszów, ale nie jest czarno biały, handlują pod oknami, racja jest bezdyskusyjna. 
Zajmowałem się tym tematem szczegółowo bo ludzie zgłaszali że nie chcą. Część była 
przeciwna ale część akceptowała i nie widziała problemu. Później po dogłębnej analizie 
okazało się że jest częściowe przyzwolenie społeczne. 
Pani Sekretarz 
- nie mamy innych placów pod urządzenie targowiska ani nie pozyskaliśmy innych w sposób 
stały i trwały. Targ w Sędziszowie przyjął się i jest potrzebny dla ludzi i dla tych którzy u nas 
chcą handlować.  
Ad. 19 
Złożył wszystkim życzenia z okazji Świąt Wielkiejnocy. 
Zamknął obrady XL sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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